
SCHOUW	2023

De	jaarlijkse	schouwronde	hebben	we	op	28	november	2023
weer	gehouden	samen	met	de	brandweer,	gemeente,	poltie,
parkmanager	en	ondernemers	TNP.

De	algemene	indruk	beter	was	dan	voorgaande	jaren.

Een	schouwrapportage	kunt	u	binnenkort	vinden	op	onze
website:	www.tnp-boz.nl

ZWERFVUIL	OP	HET	BEDRIJVENTERREIN

Bedrijvenvereniging	TNP	hecht	grote	waarde	aan	de	uitstraling
van	de	3	bedrijventerreinen,	Theodorushaven,	Noordland	en	de
Poort.	Binnen	de	vereniging	is	er	een	commissie	“kwaliteit”
aangesteld	die	er	op	toeziet	dat	de	3	bedrijventerreinen	er
netjes	bijliggen.	Dit	is	per	slot	van	rekening	ook	het
visitekaartje	voor	alle	bedrijven	die	op	het	industrieterrein
gevestigd	zijn.

Een	van	de	aandachtspunten	waar	de	commissie	zich	mee	bezighoudt	is	het	opruimen	van	het
zwerfvuil.	Een	aantal	jaren	geleden	heeft	TNP	een	contract	afgesloten	met	WVS,	het	sociaal
ontwikkelbedrijf,	voor	het	opruimen	van	het	zwerfvuil	langs	de	openbare	wegen	en	op	de
parkeerplaatsen	op	bedrijventerrein	de	Poort.	Op	bedrijventerrein	de	Poort	zijn	hoofdzakelijk	MKB
bedrijven	gevestigd	die	het	belangrijk	vinden	dat	het	bedrijventerrein	er	opgeruimd	bij	ligt.	Met
WVS	is	destijds	een	contract	afgesloten	om	het	zwerfvuil	3	keer	per	jaar	te	ruimen.	Om	het
terrein	door	het	jaar	schoon	te	houden,	blijkt	het	aantal	van	3	keer	niet	voldoende.	Om	deze
reden	is	er	besloten	om	vanaf	2023	het	zwerfvuil	6	keer	per	jaar	op	te	ruimen.	En	ook	om	de
dagen	dat	het	zwerfvuil	geruimd	wordt	door	WVS,	af	te	stemmen	met	de	gemeente	Bergen	op
Zoom.	De	gemeente	kan	dan	de	keren	dat	zij	het	afval	opruimen	optimaal	afstemmen	met	de
opruimdagen	door	WVS.
Verder	is	er	met	WVS	overeengekomen	om	vanaf	2023	de	sterk	vervuilde	straten	en	locaties	op
bedrijventerrein	Theodorushaven	en	Noordland,	het	zwerfvuil	daar	ook	6	keer	per	jaar	te	ruimen.
Op	Theodorushaven	is	dit	de	hele	Synthesebaan	vanaf	de	Lelyweg	tot	aan	het	kanaal,	de	Van
Wamelweg	en	de	Vierlinghweg	vanaf	de	Synthesebaan	tot	aan	de	Kade.	En	ook	op	het	einde	van
de	Vermuidenweg.
Op	Noordland	de	Bongaertsweg	en	het	einde	van	het	Zuidersluispad.	De	locaties	aan	de
Vermuidenweg	en	het	Zuidersluispad	zijn	populair	en	worden	vaak	door	jongeren	bezocht.	Deze
locaties	zijn	dan	ook	vaak	sterk	vervuild.

Bij	deze	wil	bedrijvenvereniging	TNP	er	ook	op	wijzen	dat	de	gevestigde	bedrijven
verantwoordelijk	zijn	voor	het	zwerfvuil	op	het	eigen	terrein.	Het	zwerfvuil	op	eigen
terrein	dat	tegen	het	hekwerk	aangewaaid	ligt,	is	vanaf	de	straatzijde	onmogelijk	goed
op	te	ruimen	door	de	medewerkers	van	WVS.	Vandaar	ook	een	oproep	aan	alle
bedrijven	om	het	zwerfvuil	op	het	eigen	terrein	regelmatig	op	te	ruimen.	Met	name	het
zwerfvuil	tegen	het	hekwerk,	dan	oogt	het	vanuit	de	openbare	weg	een	stuk
opgeruimder.

Zwerfvuil	op	bedrijfsterrein	dat	ligt	binnen	het	hekwerk

Zonder	andere	bedrijven	te	kort	te	doen,	wil	ik	toch	graag	enkele
positieve	ervaringen	delen.	Zo	heeft	de	firma	Roosenboom	Transport
&	Expeditie	BV	aan	de	Slingerweg	op	bedrijventerrein	de	Poort,	de
groenstrook	tussen	de	openbare	weg	en	het	bedrijfsterrein
geadopteerd.	Deze	strook	wordt	in	opdracht	van	de	firma
Roosenboom	gemaaid	en	het	zwerfvuil	regelmatig	opgeruimd.
Op	het	einde	van	de	Vermuidenweg	wordt	door	ondernemer	van	Dort
die	daar	zijn	bedrijf	heeft	voor	de	Weervisserij,	het	zwerfvuil	bijna

wekelijks	opgeruimd.	En	ook	op	het	einde	van	het	Zuidersluispad,	waar	jongeren	vaak	samenkomen	wordt
de	bosschages	regelmatig	gesnoeid	door	medewerkers	van	het	aangrenzende	bedrijf	DCN	Diving,	zodat	er
beter	zicht	is	vanuit	de	openbare	weg.
Ook	aan	de	Leeghwaterweg	is	er	enkele	jaren	geleden	met	het	daar	gevestigde	bedrijf	Bleckmann	een
oplossing	gevonden	om	het	zwerfvuil	langs	de	openbare	weg	te	voorkomen.	De	directie	van	Bleckmann
heeft	maatregelen	getroffen	zodat	het	personeel	op	eigen	terrein	kan	parkeren.	De	overlast	van
geparkeerde	auto’s	langs	de	openbare	weg	en	ook	hiermee	het	rondslingerde	afval	was	hierdoor	opgelost.
De	Leeghwaterweg	oogt	hierdoor	steeds	schoon	en	opgeruimd.
Verder	horen	we	van	de	firma	Cargill	die	gevestigd	is	aan	de	Lelyweg	en	van	de	Betoncentrale	West-
Brabant	aan	de	Synthesebaan,	dat	die	de	firma	Verhalst	BV,	gevestigd	aan	de	Ringersweg,	de	opdracht
geven	om	aan	de	buitenkant	langs	hun	hekwerk	aan	de	openbare	weg	het	gras	te	maaien	en	de
bosschages	te	snoeien.
Dergelijke	initiatieven	kunnen	we	als	bedrijvenvereniging	alleen	maar	toejuichen	en	hopelijk	stimuleert	dat
ook	andere	bedrijven.	Belangrijk	is	dat	we	er	van	bewust	moeten	zijn	dat	het	ieders	verantwoording	om	bij
te	dragen	aan	een	goede	uitstraling	van	ons	bedrijventerrein.	Daarom	is	het	ook	belangrijk	dat	zo	veel
mogelijk	bedrijven	lid	zijn	van	de	bedrijvenvereniging	TNP.	Op	deze	manier	kunnen	we	de	leden	optimaal
betrekken	bij	de	ontwikkelingen	die	plaatsvinden.

Na	11	jaar	voorzitter	te	zijn	geweest	van	TNP,	wil	ik	nu	aangeven	te
stoppen	op	de	volgende	Algemene	Leden	Vergadering	van	15	mei
2024.

Ik	heb	het	altijd	met	veel	plezier	gedaan	en	zeker	ook	samen	met	de
enthousiaste	bestuursleden	die	we	door	al	die	jaren	hebben	gehad.
Maar	een	beetje	in	de	traditie	van	Bergen	op	Zoom	lijkt	me	een	elf-
jarig	jubileum	wel	een	mooi	moment.

Ik	kondig	het	nu	alvast	aan	zodat	er	ook	nog	tijd	is	voor	eventuele
kandidaten	om	zich	aan	te	melden.	Het	zou	mooi	zijn	wanneer	we	op
de	ALV	een	stemming	zouden	kunnen	hebben.
Potentiële	kandidaten	kunnen	zich	bij	het	secretariaat
opgeven	en	ik	ben	natuurlijk	bereid	om	ook	op	inhoudelijke	vragen
antwoord	te	geven,	zodat	je	weet	wat	de	rol	van	een	voorzitter	van
TNP	inhoudt.

Persoonlijk	denk	ik	dat	het	goed	is	dat	er	iemand	voorzitter	wordt	die	ook	nog	actief	werkzaam	is	bij	1	van
de	75	bedrijven	die	we	als	lid	hebben.
En	dat	hoeft	zeker	niet	per	se	iemand	van	een	groot	bedrijf	te	zijn.

Naast	de	twee	werkgroepen	Veiligheid	en	Kwaliteit	die	we	hebben,	staan	er	nog	twee	grote	projecten	in	de
stijgbeugels.
Het	verder	uitwerken	van	het	cameraproject	2.0	en	natuurlijk	de	energietransitie	waarbij	TNP	als	1	van	de
13	industrieterreinen	uit	Noord-Brabant	gekozen	is	via	het	project	de	Grote	Oogst	een	voortrekkersrol	te
nemen.

Ik	ben	ervan	overtuigd,	dat	we	met	het	huidige	bestuur	een	sterke	en	gezonde	vereniging	hebben,	die	ook
als	serieuze	partner	door	de	gemeente	gezien	wordt.

Peter	van	den	Eijnden
Voorzitter	TNP

Up-date	status	HS	station	TenneT

Zoals	iedereen	kan	weten	was	er	eind	oktober	een	raadsvergadering
waarbij	ook	het	onderwerp	bestemmingsplan	locatie	HS	station
TenneT	aan	de	orde	kwam.
In	maart	2022	had	de	gemeenteraad	destijds	gekozen	voor	een
locatie	bij	gemaal	de	Pals	in	de	Noordelijke	Auvergnepolder.
Sinds	die	tijd	is	er	een	heel	andere	situatie	ontstaan	in	de	wereld.	De
oorlog	tussen	Oekraïne	en	Rusland	en	ook	nog	het	stoppen	van	de
gasboringen	in	Groningen,	hebben	ertoe	geleid	dat	we	een	heel
andere	situatie	rondom	stroom	voorziening	in	heel	Nederland
hebben,	wat	heeft	geleid	tot	een	netcongestie,	die	vooral	ook	West-
Brabant	treft	zoals	je	kunt	zien	uit	de	bijgevoegde	landkaart.

Vandaar	dat	wij	namens	alle	bedrijvenverenigingen	van	Bergen	op
Zoom,	aangedrongen	hadden	om	in	ieder	geval	een	locatie	die	4	jaar
geleden	al	afgevallen	was	nu	toch	serieus	mee	te	nemen,	nogmaals
omdat	we	in	een	heel	andere	situatie	beland	zijn	dan	toen	deze
locatie	afgevallen	was.	Deze	locatie	is	de	Spie	een	stuk	grond	van	21

ha.	dat	net	buiten	de	huidige	terreingrens	van	Sabic	ligt.
Vanuit	VNO/NCW	was	de	vraag	gekomen	of	er	projecten	geïdentificeerd	kunnen	worden	die	een	versnelling
kunnen	geven	aan	het	realiseren	van	extra	capaciteit.
Met	VNO/NCW	is	samen	met	enkele	politieke	partijen,	TenneT	en	Sabic	een	constructief	gesprek	geweest,
waarbij	de	mogelijkheden	bekeken	en	besproken	werden	en	er	eigenlijk	3	zgn.	No-Go’s	overbleven,	die	alle
drie,	als	men	het	echt	wil,	op	te	lossen	zijn.
Wij	hebben	vlak	voor	deze	bewuste	raadsvergadering	dus	nogmaals,	via	een	brief	naar	alle	raadsleden,	de
nadruk	van	een	snellere	oplossing	van	de	netcongestie	onder	de	aandacht	gebracht.
Helaas	kwam	op	de	bewuste	avond,	vlak	voor	de	stemming	de	verantwoordelijke	wethouder	met	een
nieuwe	voorwaarde	op	de	proppen.	Ook	voor	de	locatie	de	Spie,	zou	een	bestemmingsplan	wijziging	nodig
zijn,	waardoor	het	grote	tijdsvoordeel	van	deze	locatie	t.o.v.	die	nu	gekozen	voorkeurslocatie	teniet	werd
gedaan.
Ongetwijfeld	heeft	dit	een	invloed	gehad	op	de	keuze	door	de	gemeenteraad,	die	helaas	met	minimaal
verschil	in	het	voorstel	van	de	Pals	uitviel.
Wat	de	wethouder	helaas	niet	juist	of	onvolledig	aangaf,	is	dat	de	bestemmingsplan	wijziging	op	de	Spie,
slechts	van	(huidige)	categorie	4.2	naar	benodigde	categorie	5.1,	dit	via	een	veel	snellere	procedure	kan.
De	huidig	gekozen	locatie	moet	vanaf	een	categorie	landbouw	naar	5.1,	er	moet	ook	nog	een	MER
procedure	en	pas	daarna	ook	nog	een	onteigeningsprocedure	gevolgd	moet	worden,	omdat	de
melkveehouder	pertinent	niet	zijn	grond	beschikbaar	wilt	stellen.	Dit	alles	zal	zeker	minimaal	4	jaar
kosten.
Als	TNP	hebben	wij	via	Adviesbureau	BRO	een	rapport	laten	maken	waarin	nogmaals	precies	uitgelegd	is
wat	nodig	is	om	naar	de	juiste	milieucategorie	voor	de	Spie	te	hebben	en	wat	het	tijdsplan	is	(maximaal	6
maanden).	Hierin	is	zelfs	rekening	gehouden	met	de	nieuw	omgevingsvisie.	Wij	hebben	dit	met	de	politiek
gedeeld.
Voor	het	eind	van	2023,	hebben	wij	als	TNP	ook	een	zienswijze	ingediend	en	daarin	nogmaals	wat
hierboven	vermeld	is	duidelijk	gemaakt.
Ik	weet	dat	er	ontzettend	veel	zienswijzen	ingediend	zijn	tegen	de	huidige	locatie,	dus	we	wachten	nog
even	af	hoe	hier	nu	door	de	politiek	op	gereageerd	wordt.

Zie	het	als	een	allerlaatste	kans	dat	de	gemeenteraad	laat	zien	ook	het	bedrijfsleven	serieus	te	nemen.	Ik
weet	dat	vanuit	de	andere	zienswijzen	dat	er	partijen	zullen	zijn	die	zeker	door	zullen	gaan	tot	aan	de
Raad	van	State,	omdat	ze	echt	vinden	dat	er	verkeerde	keuzes	gemaakt	zijn,	waarbij	de	rechter	misschien
wel	beslist	dat	het	proces	over	nieuw	gedaan	moet	worden,	terwijl	een	veel	snellere,	minder	ingrijpende
oplossing	gekozen	kan	worden.
Wij	hebben	e.e.a	via	een	bestuursvergadering	besloten	en	om	geen	onnodige	bureaucratie	te	hebben,	is	de
zienswijze	via	TNP	ingediend.

Namens	bestuur	en	voorzitter	TNP.
Peter	van	den	Eijnden

LinkedIn Website

SAMEN	VITAAL	EN	VEILIG Bekijk	de	webversie

NIEUWSBRIEF	2023-28

OPROEP	NIEUWE	VOORZITTER

Bijeenkomst	circulaire	economie	op	18	januari	2024
	
We	organiseren	een	bijeenkomst	op	donderdag	18	januari	van	15:00	uur	tot	18:00	uur	bij	de	Green
Chemistry	Campus	in	Bergen	op	Zoom,	Auvergnedijk	2.	Wij	hopen	van	harte	dat	u	aanwezig	kan	zijn.
De	bijeenkomst	is	volledig	gericht	op	de	transitie	naar	een	circulaire	economie	op	bedrijventerrein
TNP.	Tijdens	de	bijeenkomst	gaan	we	met	elkaar	in	gesprek	over	het	belang,	de	kansen	en	de	knelpunten
op	het	gebied	van	circulaire	economie.	We	hebben	de	bijeenkomst	goed	gevuld	met	een	divers	programma
tot	18:00	uur,	daarna	is	er	uiteraard	nog	tijd	om	even	met	elkaar	na	te	praten.	Ook	vragen	wij	aan	u	om
een	monster	van	uw	bedrijfsafval	mee	te	nemen,	hiermee	gaan	we	tijdens	de	bijeenkomst	aan	de	slag!	

De	Provincie	Noord-Brabant	en	de	gemeente	Bergen	op	Zoom	willen	met	project	'Grote	Oogst'	een	impuls
geven	aan	het	verduurzamen	van	bedrijventerrein	Theodorushaven,	Noordland	en	de	Poort.	Op	dit
moment	werken	de	provincie	Noord-Brabant,	gemeente	Bergen	op	Zoom,	Bedrijvenvereniging	TNP	en
verschillende	bedrijven	aan	de	realisatie	van	een	duurzaam	bedrijventerrein	op	het	gebied	van
energietransitie,	circulaire	economie,	klimaatadaptatie	en	stikstofreductie.
Om	een	duurzaam	bedrijventerrein	te	realiseren,	hebben	we	iedereen	nodig!	We	gaan	samen	op
verschillende	momenten	steeds	met	een	ander	thema	de	diepte	in,	dit	keer	staat	het	thema	'circulaire
economie	'centraal.	De	bijeenkomst	is	volledig	gericht	op	de	transitie	naar	een	circulaire	economie	op
bedrijventerrein	TNP.

Hieronder	het	programma	van	de	bijeenkomst
14:45	-	Inloop	en	koffie
15:00	-	Opening	en	welkom
15:15	-	Deel	1:	Circulaire	initiatieven	op	bedrijventerrein	TNP
15:45	-	Deel	2:	Workshop	Symbioses4Grotwh
https://www.symbiosis4growth.nl/
17:45	-	Afronden	en	napraten

We	kijken	ernaar	uit	om	samen	met	u	verder	te	bouwen	aan	het	verduurzamen	van	bedrijventerrein	TNP,
naar	een	toekomst	zonder	afval.

Projectteam	Grote	Oogst	gemeente	Bergen	op	Zoom
Bedrijvenvereniging	TNP

Wilt	u	zich	nog	aanmelden	voor	deze	bijeenkomst?
We	ontvangen	graag	een	aanmelding	via	onderstaande	knop.		

AANMELDEN

TNP	wenst	alle	ondernemers	en	hun	medewerkers
een	veilig	en	succesvol	nieuwjaar!

IETS	VRAGEN,	MEEDELEN	OF	LID	WORDEN?
Wil	je	elkaar	onderling	op	de	hoogte	houden,	wil	je	iets	meedelen	of	vragen	of	overweeg	je	lid	te
willen	worden,	stuur	dan	een	mail	naar	secretariaat@tnp-boz.nl	of	maak	gebruik	van	het
contactformulier	op	de	website	www.tnp-boz.nl,	bellen	kan	ook	naar	06-11518961.

Met	deze	nieuwsbrief	willen	we	alle	bedrijven	op	het	terrein	van	TNP	informeren.
Deze	nieuwsbrief	is	om	onderlinge	samenwerking	te	bevorderen	en	er	zal	nooit	zonder
toestemming	gegevens	aan	derden	worden	doorgegeven.

Bedrijvenvereniging	TNP,	Postbus	129,	4600	AC	Bergen	op	Zoom	-	06-11518961	-
secretariaat@tnp-boz.nl	-	www.tnp-boz.nl

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretariaat@tnp-boz.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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